

## 《单词百科:Tinel是什么意思?Tinel怎么发音?Tinel的解释和用法》

英语单词Tinel是什么意思?Tinel怎么读?Tinel怎么发音?简答网为您整理了Tinel的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Tinel的意思

1、n.蒂内尔

### Tinel的双语例句

1、Clinical significance of Tinel's sign and wrist flexion test for carpal tunnel syndrome's diagnosis

Tinel氏征和屈腕试验对腕管综合征诊断的临床意义

2、The signs and symptoms of these injuries were superficial or deep pain and a positive Tinel's sign.

临床上表现有浅或深部位疼痛和损伤处的Tinel氏征阳性。

3、Results: Most of them manifested as oval and smooth mass with medial hardness and mobility in the transversal plane, positive Tinel sign and neural symptoms.

结果：临床表现多为卵圆、质中偏韧、光滑、横向可移动的肿物、大多数Tinel征阳性并伴有神经症状；

4、Methods Based on the clinical manifestation and Tinel's sign at fibular tunnel, 5 cases of common fibular nerve secondary compression following sciatic nerve injury were identified and treated by decompression and release of fibular tunnel.

方法对5例坐骨神经损伤后患者的临床表现、腓管Tinel征及治疗情况等进行分析，发现5例患者均存在腓总神经继发性卡压，均行腓管切开减压松解。

5、The positive rates of some physical signs, such as joint activity limit, pressure pain point, neck's pressure test, Tinel's test, Thomas sign in sedentary groups were higher than that of control group (  $P < 0.01$  ).

体检发现坐位作业工人关节活动受限、压痛点压痛阳性、颈部挤压试验等阳性率均高于相应对照组 (  $P < 0.01$  ) 。

以上是简答网为您整理的Tinel怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Tinel的用法、Tinel的释义、Tinel的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Tinel>